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   PROTOKÓŁ NR LII/2018  
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 18 października 2018 roku  
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 18 października 2018 

roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 9.00 do godz. 

12.00.  

 

PKT 1  
Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście nad Pilicą.  
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 

11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.  

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miast i Gminy p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

4. Starosta Grójecki p. Marek Ścisłowski 

5. Radna Powiatowa p. Anna Steczkowska 

6. Radna Powiatowa p. Barbara Kowlaska 

7. Prezes M-G. OSP dh Tadeusz Klatka 

 8. Komendant M-G. OSP dh Jacek Chrobok 

9. Przedstawiciele OPS w terenie: dh Piotr Sarnecki z OSP Jankowice, dh Karol 

Ozimek z OSP Bieliny 

10. Kierownik Posterunku Policji Jarosław Tadzik 

11. Dyrektor Żłobka Samorządowego p. Katarzyna Grzyb 

12. Mecenas Tomasz Rychlicki 

13.Przedstawiciel Gazety Jabłonka 

14. Prezes Klubu Sportowego Pilica Nowe Miasto Wojciech Orzeszek 

15. p. Paweł Głuszkiewicz  

14. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym proponowany 

porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Podziękowanie dotychczasowej Dyrektor Żłobka za zaangażowanie i pracę. 
6. Przedstawienie wyłonionego w trybie konkursu nowego dyrektora Żłobka 

Samorządowego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
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7. Wystąpienie zaproszonych gości. 

8. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 

okres międzysesyjny. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  na lata 2018–

2032. 

c) w sprawie Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
d) nadania imienia boisku sportowemu przy ulicy Ogrodowej. 

e) zmiany uchwały nr XXXVI/235/2017 dotyczącej sprzedaży mieszkania nr 9 w bloku nr 5 

przy ulicy Ogrodowej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
f) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

12. Podziękowania dla Radnych, Sołtysów, Przewodniczących Rad Osiedli i Organizacji 

Pozarządowych za współpracę z Samorządem w latach 2014-2018. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie zmian do porządku a mianowicie 

usuniecie PKT 5, ponieważ dotychczasowa Dyrektor Żłobka nie mogła z przyczyn 

osobistych dotrzeć na sesja.  

Porządek obrad został uzupełniony o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr L/315/2018 Rady Miejskiej  w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 sierpnia 2018 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

Na sesje dotarł radny Jacek Bors i radny Sebastian Stolarek 

 

Przewodniczący poprosił Radę o zmianę porządku obrad. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jednogłośnie 12 za na stan obecnych na sali 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad. 

 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że protokół z ostatniej 

sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie 

internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z 

ostatniej sesji. Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów. 

W głosowaniu jednogłośnie 12 za na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty.  

 

 
PKT 6 

Przewodniczący Rady oddał głos p. Burmistrzowi. 

Burmistrz przywitał p. Katarzynę Grzyb, która objęła w tym roku stanowisko dyrektora 
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Żłobka a tym samym przejęła obowiązki od dotychczasowej dyrektor p. Banach.  

Podkreślił, że Żłobek to kolejna instytucja, z której jesteśmy dumni, panuje tam wspaniała 

atmosfera i idealne warunki dla naszych najmłodszych mieszkańców. 

Głos zajęła p. Grzyb. 

Podziękowała za powierzone stanowisko jak również zapewniła, że zależy jej na rozwoju 

i sprawnym działaniu Żłobka. Placówka jest na etapie szukania sponsorów, pewne kroki 

w tym kierunku już zostały poczynione i otrzymują pomoc. W Żłobku rozpoczęła się akcja 

czytania bajek, jedną przeczytał p. Burmistrz. Dyrektor Żłobka liczyła na owocną 
współprace z Miastem, otoczeniem i całym środowiskiem. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. Nie było żadnych pytań. 
 

 
PKT 7 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłą na sesje radną powiatowa p. Annę Steczkowską.  
Ze względu na pełnione obowiązki naszych mundurowych, aby umożliwić im powrót do 

pracy w tym punkcie wręczone zostały podziękowania dla przedstawicieli Ochotniczych 

Straży Pożarnych i Policji. 

Przewodniczący Rady poprosił o wystąpienie starosty grójeckiego p. Marka Ścisłowskiego. 

Starosta wspomniał o problemach, które zgłaszali mieszkańcy, oraz o zadaniach, które udało 

się zrealizować. Omówił zadłużenie, które pozostało po poprzedniej Kadencji.  

Powiat zrealizował wiele zadań nie zaciągając żadnych zobowiązań ani pożyczek. 

Starosta dokonał analizy pozyskanych środków. Dzięki dobrej współpracy z Samorządem 

Nowego Miasta w szczególności z p. Burmistrzem Gmina otrzymała bardzo duże środki na 

realizację zadań. Taka współpraca jest przykładem na to jak dobra zmian na szczeblach 

rządowych przez poszczególne stopnie samorządu aż do najniższego szczebla przynosi 

sukces. Podziękował za tak przyjemna współpracę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zjęcie głosu w sprawie radną Barbarę Kowalską. 
Pani Kowalska podziękowała za zaproszenie na uroczystości, które zostały wspaniale 

zorganizowane i na których została serdecznie przyjęta. Radna życzyła obecnym władzom 

powodzenia w nadchodzących wyborach. 

Radna Anna Steczkowska powitała zebranych gości. Wygłosiła krótkie przemówienie 

dotyczące mijającej kadencji. Rozdała folder wydany w Starostwie, w którym zawarte są 
informacje o ważnych i korzystnych zmianach, które zaszły w ostatnich czterech latach dla 

Powiatu Grójeckiego. Dzięki dobrej współpracy z Gminą Nowe Miasto udało się 
przebudować 12 km dróg, dla Szpitala pozyskać 11 mln złotych. Serdecznie podziękowała 

Burmistrzowi, Radzie Miejskiej za dobrą, owocną współpracę i życzyła, aby następna 

kadencja była kontynuacja dobrej zmiany. 

 

Burmistrz serdecznie podziękował za przybycie na ostatnią sesję w tej kadencji, za wielkie 

wsparcie oraz owocna współpracę a następnie przeszedł do wręczenie podziękowań dla 

przedstawicieli Ochotniczych Straży Pożarnych i Policji. 

Podziękowania, które nie zostały odebrane złożono na ręce Prezesa p. Klatki.  

Każdy z wyróżnionych wygłosił kilka słów podziękowań. 
 

 

PKT 8 
Przewodniczący Rady poprosił o wystąpienie przewodniczącego Komisji Gospodarczo-

Budżetowej Dariusza Dziurowicza.  
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Pan Dariusz Dziurowicz odczytał protokół Nr 8/2018 z 16 października 2018 roku. 

Poinformował, że w tym dniu odbyło się wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady 

Miejskiej. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy  p. Tomasz Bogacki 

5. Marian Dziedzic 

6. Przewodnicząca Osiedla nr 2   p. Karolina Lewandowska 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Dziurowicz – przewodniczący Komisji Gospodarczo –
Budżetowej. Poinformował, że 16 października 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
W punkcie pierwszym p. Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018- 

2032. 

- zmiany uchwały Nr L/315/2018 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 

sierpnia 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

 

Uwag do uchwał nie zgłoszono. 

 

Kolejno pan Tomasz Bogacki pracownik Urzędu Miasta i Gminy zapoznała z projektem 

uchwały w sprawie: 

- zamiany zmiany uchwały nr XXXVI/235/2017 dotyczącej sprzedaży mieszkania nr 9 

w bloku nr 5 przy ulicy Ogrodowej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Radna Iwona Lepa spytała czy p. Motyl wpłacił już jakieś pieniądze. Pan Bogacki 

potwierdziła wpłatę całej kwoty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił p. Bogackiego aby wyjaśnił Radnym problem z 

którym zgłosił się  p. Grochal mieszkaniec wsi Łęgonice chodzi tu o drogę dzieląca dwie 

jego działki.  

Pan Tomasz Bogacki odpowiedział ze przedmiotowa działka figuruje w ewidencji jako 

droga natomiast fizycznie jest to rów który odwadnia drogę do kościoła i posesje znajdujące 

się w pobliżu. 

Na posiedzenie dotarł o 12.20 Radny Tadeusz Jędryka 

 

Pani  Edyta Staniszewska Sekretarz  Urzędu Miasta i Gminy  zapoznała zgromadzonych 

z projektem uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Radna 

Karolina Kącka zgłosiła błąd w wykazie sołectw.  

Przewodniczący Rady Miejskiej prosił Radnych o szczegółowe zapoznanie się 
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z przedstawianymi uchwałami szczególnie chodziło mu o statut.  

 

Głos zajął p. Marian Dziedzic zwrócił uwagę, że inicjatywę obywatelską mamy już zapisaną 
w Statucie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z projektem uchwały w sprawie nadania 

imienia boisku sportowemu przy ulicy Ogrodowej. 

 

Kolejno projekt uchwały referuje radna Iwona Lepa. Uchwała w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Uwagi do projektu uchwały zgłosił Radny Sebastian Stolarek.  

Radna Iwona Lepa wytłumaczyła, że dokładnych wyjaśnień dokona dyrektor MOPS 

Lucyna Senator 

 

W punkcie drugim spraw bieżących kierowanych do Komisji nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana 

na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

Głos zajęła radna Iwona Lepa podziękowała Komisji  Oświatowo-Społecznej za aktywny 

udział i współpracę.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina podziękował za wszystko radnym i 

członkom komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz podziękował 

za owocna współpracę swojej komisji i wszystkim Radnym 

 
 

PKT 9 
Pan Mariusz Dziuba Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił sprawozdanie za okres 

międzysesyjny tj. od 27.09.2018 r. do 17.10.2018 r. : 

27.09. spotkanie z mieszkańcami 

28.09. spotkanie w sprawie zamiany działek, 

- zebranie Miejsko Gminnego Zarządu OSP, 

29.09 Jubileusz par małżeńskich,         

- piknik rodzinny w Jankowicach 

30.09. Msza Św. w Parafii powitanie Księdza Biskupa  

1.10. spotkanie w Lublinie w sprawie opłat za oświetlenie uliczne 

2.10. inspekcja mieszkań komunalnych na ulicy Targowej 

- zebranie w szkole w Żdżarach w sprawie zamiany działki 

3.10. spotkanie z Wojewoda Mazowieckim 

- uczestnictwo w uroczystościach związanych ze Stuleciem Odzyskania Niepodległości 

w Siedlcach 

4.10. spotkanie z Towarzystwem Przyjaciół Nowego Miasta 

- spotkanie z mieszkańcami  w sprawie drogi w Wale 

8.10. spotkanie w sprawie kanalizacji 

- spotkanie z mieszkańcami w sprawie programu ,,Czyste Powietrze” 

9.10. Warszawa 100 lecie Terenowych Programów Administracji Wojskowej 
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- spotkanie z Wojewodą Mazowieckim    

10.10  spotkanie w sprawie kanalizacji deszczowej  

- spotkanie z mieszkańcami Rudek 

11.10. podpisanie umowy na monitoring 

- apel z okazji Dnia Nauczyciela w Szkole Podstawowej 

- spotkanie z Dyrektorem DPS 

- spotkanie z Dyrektorem Żłobka Samorządowego 

- spisywanie aktów notarialnych 

- spotkanie z mieszkańcami zainteresowanymi wstąpieniem do Wojsk Obrony Terytorialnej. 

- spotkanie z Towarzystwem Przyjaciół Nowego Miasta 

12.10. apel z okazji Dnia Nauczyciele w Gimnazjum 

- odbiór dróg Sańbórz-Wierzchy i Jankowice - Rokitnica 

15.10. apel z okazji Dnia Nauczyciele w Liceum 

16.10. objazd dróg Strzałki – Zalesie 

- posiedzenie Komisji Rady Miejskiej 

- wspólne posiedzenie Rady Seniorów i Młodzieżowej Rady Gminy 

17.10.spotkanie z dyrektorem Domu Kultury  

- wizyta w Żłobku i pasowanie na Żłobkowicza i czytanie bajek 

 

Na sali posiedzeń pojawił się  Radny Tomczyk. 

 

 

PKT 10 
Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

 

− Dowódca 6 Mazowieckiej Brygady Wojsk Obrony Terytorialnej zwrócił się o pomoc w 

zorganizowaniu spotkania dla osób chętnych do wstąpienia w szeregi WOT. 

− wpłynęła inicjatywa Pań o budowę trasy rowerowej.  

− wpłynęła korespondencja z sołectwa Dąbrowa dotycząca położenia drogi asfaltowej na 

drodze gminnej łączącej Dąbrowę i Rosochę  
− wpłynęło zaproszenie od p. Dyrektor szkoły w Żdżarach. 

− wpłynęło pismo o umożliwienie wykupienia gruntu wielkości 22 m
2
 pod garażem, który 

jest zlokalizowany przy ulicy Ogrodowej 

− pismo p. Grochala dotyczące drogi dzielącej dwie  działki które są jego własnością 
− korespondencja od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie w 

sprawie ochrony dla Rezerwatu Przyrody ,,Sokół” 

− Zarząd Klubu Sportowego Pilica wystąpił z prośba o nadanie imienia stadionowi 

miejskiemu 

− pismo od firmy GKPro w sprawie udoskonalenia obrad, głosowania  

− uchwala Rady Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół Zamiejscowy w 

Radomiu w spawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono 

obrady.  

 

PKT 11 
Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie. 
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PKT 11a 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr LII/340/2018 w przedmiotowej sprawie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

PKT 11b 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2018-2023. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr LII/341/2018 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 
PKT 11c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały   

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 14 

radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono 

uchwałę Nr LII/342/2018 w przedmiotowej sprawie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

 

PKT 11d 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym pismo  

Prezesa KS Pilicy, które wpłynęło do Biura Rady.  

Pan Wojciech Orzeszek omówił sprawę nadania imienia Jerzego Głuszkiewicza Stadionowi 

Miejskiemu przy ulicy Ogrodowej.  

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały  w sprawie nadania imienia boisku 

sportowemu przy ulicy Ogrodowej. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr LII/343/2018 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

Pan Paweł Głuszkiewicz otrzymał symboliczną pamiątkę w postaci oprawionej uchwały, 

którą wręczyli p. Burmistrz, Przewodniczący Rady i Wiceprzewodnicząca Rady.  

 

PKT 11e 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/235/2017 dotyczącej sprzedaży mieszkania nr 9 

w bloku nr 5 przy ulicy Ogrodowej w Nowym Mieście nad Pilicą. Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych przy 

obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę  
Nr LII/344/2018 w przedmiotowej sprawie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
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PKT 11 f  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Pani Senator przybliżyła i uzasadniła treść uchwały. 

Radny Stolarek spyta o wysokość dochodu uprawniająca do uzyskania takiej pomocy. 

Dyrektor MOPS odpowiedziała, że dla osoby samotnej kryterium dochodowe wynosi 701 

a dla osoby w rodzinie wynosi 528 zł, więc dochody nieprzekraczające 701 zł upoważniaj to 

korzystania z takiej usługi bezpłatnie. 

Radny Jędryka zapytał, kto może ubiegać się o takie usługi. 

Pani Senator odpowiedziała, że usługi opiekuńcze są przede wszystkim dla osób samotnych, 

które nie mają osób zobowiązanych do alimentacji. W rodzinie przyznanie usług 

opiekuńczych tez może się zdążyć, ale tyko w szczególnie uzasadnionych przypadkach. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr LII/345/2018 w przedmiotowej sprawie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

PKT 11g  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 

uchwały zmiany Uchwały Nr L/315/2018 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
z dnia 30 sierpnia 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grójeckiemu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0 uchwalono uchwałę Nr LII/346/2018  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

 

PKT 12 
Burmistrz wraz z Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbietą Zaraś i Przewodniczącym  

p. Tomaszem Pietrucha wręczyli podziękowania dla Radnych, Sołtysów, Przewodniczących 

Rad Osiedli i Organizacji Pozarządowych za współpracę z Samorządem w latach 2014-

2018. 

Wręczono odznaczenia za zajęcie I miejsca w plebiscycie Echo Dnia na najlepszego 

radnego dla p. Jacka Borsa, za zjecie II miejsca dla p. Bartosza Guliny i za zajęcie II 

miejsca dla p. Tatiany Dąbrowskiej 

Burmistrz podziękował p. Tomaszowi Pietrucha za odpowiedzialne kierowanie Radą Gminy 

i godne zastępowanie na różnych uroczystościach. 

 

 

PKT 13 
Interpelacji i zapytań brak 
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PKT 14 
Pani wiceprzewodnicząca Zaraś podziękowała Burmistrzowi za wspaniałą czteroletnią 
współprace, spokojne, merytoryczne dyskusje, za wszelaką pomoc i zrozumienie, za 

skromność pokorę i klasę. 
Również Pan Przewodniczący otrzymał podziękowania za bycie dobrym samorządowcem, 

świetnym organizatorem i za ogromny takt. 

Pani Zaraś podziękował wszystkim zebranym radnym i sołtysom jak również organizacjom 

pozarządowym.  

Pan Przewodniczący podziękował pracownikom za ogrom pracy, wszystkim placówkom 

podległym Urzędowi, Panu Mecenasowi Tomaszowi Rychlickiemu, radnym i sołtysom.  

Burmistrz podziękował dyrektorom placówek podległych na czele z p. Sekretarz Edytą 
Staniszewską, wszystkim kierownikom, pracownikom i mieszkańcom 

Symbolicznie powieszono na ścianie zdjęcie VII Kadencji Rady Miejskiej 

 
 

PKT 15 
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 

zamknął o godz. 12:00 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną 
część protokołu.  

 

Protokołowała                                                                Przewodniczył  

                Przewodniczący Rady  

Monika Fidos 

                                                              mgr Tomasz Pietrucha  

 


